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Protokół nr V/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 31 stycznia 2019 r. 

w godzinach 1300 – 1500  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pani Agnieszka Ciołak – p.o. Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

6. Pan Jarosław Jopek - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

10. Pani Danuta Baranowska – sołtys Sołectwa Inowłódz w latach 1999-2019 

11. Pan Jan Kuta – sołtys Sołectwa Królowa Wola w latach 1993-2019 

12. Pan Henryk Żądło – sołtys Sołectwa Poświętne w latach 1987-2019  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie V sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IV sesji Rady Gminy Inowłódz. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2019-2033. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa oraz 

wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /dz. nr 3330 

w Inowłodzu/. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /dz. nr 3773 

w Inowłodzu/. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                               

/4,80 m2 z dz. nr 1105/1 w Inowłodzu/. 

13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Inowłódz 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Dąbrowa, 

reprezentowanej przez Spółkę przymusową dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej 

wsi Dąbrowa.  

14. Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz 

za 2018 rok.   

15. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji Rady Gminy Inowłódz. 
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16. Interpelacje i zapytania. 

17. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

18. Zamknięcie obrad V sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady V sesji VIII 

kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 

korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecny radny Piotr Krotosz usprawiedliwił swoją nieobecność.   

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 4  

Protokół z obrad IV sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

• sprawozdanie Wójta Gminy Inowłódz z dnia 14.01.2019 r. z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 

w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2018 r.; 

• wniosek z dnia 15 stycznia 2019 r. Pani Prezes Zarządu Oddziału Gminnego 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w zakresie użyczenia sal lekcyjnych; 

• 6 wniosków od mieszkańców Gminy Inowłódz, które zostaną przekazane 

do odpowiednich Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, celem rozpatrzenia; 

• zaproszenie z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego z dnia 16 stycznia 2019 r. 

na spotkanie informacyjne dotyczące prawidłowego wypełniania oświadczeń o stanie 

majątkowym; 

• informacja Komisariatu Policji w Czerniewicach, znak: KP-I-82/19 z dnia 28.01.2019 r. 

o stanie bezpieczeństwa na terenie podległym działaniu Komisariatu Policji 

w Czerniewicach za rok 2018. 

 

Kontynuując Pan Przewodniczący, poinformował, iż troje radnych złożyło korekty do 

oświadczeń majątkowych, zgodnie z zaleceniami Urzędu Skarbowego. Dodał, że w okresie 

międzysesyjnym reprezentował Radę Gminy Inowłódz na następujących spotkaniach: 

7 stycznia w firmie Domus w Spale (dawne FWP), 11 stycznia na 17 – tym Gminnym Koncercie 

Kolęd w Domu Ludowym w Królowej Woli, 12 stycznia na spotkaniu świąteczno – 

noworocznym Zarządu Gminnego OSP oraz w dniach od 18 do 30 stycznia na zebraniach 

sołeckich w związku z wyborem sołtysów i rad sołeckich w Gminie Inowłódz (oprócz Sołectwa 

Inowłódz, gdyż termin zebrania pokrył się z terminem szkolenia). Ponadto, we wtorki pełnił 

dyżury w Urzędzie Gminy Inowłódz w godz. 1530 - 1700. Na zakończenie swojej wypowiedzi 
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poinformował, że  w punkcie 17 porządku obrad przekaże zestaw informacji na temat 

procedowania wniosków.  

Radny Piotr Kamiński wnioskował o odczytanie sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego za 2018 rok. 

Pan Przewodniczący odczytał powyższe sprawozdanie.    

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

W dalszej kolejności głos zabrał Pan Wójt, który powiedział, że okres międzysesyjny był 

wyjątkowy. Praca i działania podejmowane przez samorząd gminny nie odbiegały od 

standardowych, natomiast odbyła się kampania sprawozdawczo-wyborcza w sołectwach 

w Gminie Inowłódz. Dodał, iż jest bardzo zbudowany postawą mieszkańców, sołtysów, 

radnych, bo to w jaki sposób te zebrania się odbywały z całą pewnością świadczy o tym, 

że wszyscy oni są społeczeństwem obywatelskim na wysokim poziomie. Począwszy od 

frekwencji, po kulturę dyskusji, przygotowanie tych spotkań. Pan Wójt podziękował wszystkim 

tym, którzy przyczynili się w jakikolwiek sposób do ich realizacji.  Kontynuując zaznaczył, 

że były też zebrania, na których po wielu latach pracy, pełnienia funkcji sołtysów, pożegnano 

dotychczasowych sołtysów. W dniu dzisiejszym, na najważniejszym gremium gminnym 

chciałby podziękować czterem osobom, które pełniły zaszczytne funkcje sołtysów przez wiele, 

wiele lat. Na podkreślenie zasługuje fakt, że we wszystkich czterech przypadkach nie było 

sytuacji, że ktoś nie został wybrany, cała czwórka podjęła świadomą decyzję rezygnując 

z różnych powodów z pełnienia tej funkcji.   

 

Następnie Pan Wójt wręczył podziękowania: Pani Danucie Baranowskiej sołtysowi Sołectwa 

Inowłódz w latach 1999-2019, Panu Henrykowi Żądło sołtysowi Sołectwa Poświętne w latach 

1987-2019, Panu Janowi Kuta sołtysowi Sołectwa Królowa Wola w latach 1993-2019 oraz 

Panu Piotrowi Kamińskiemu sołtysowi Sołectwa Zakościele w latach 1991-2007 i 2011-2019. 

W dalszej części głos zabrali Pani Danuta Baranowska, Pan Piotr Kamiński oraz Pan Jan Kuta.         

 

Pan Przewodniczący w imieniu Rady Gminy Inowłódz przyłączył się do wszystkich życzeń, 

życząc długich lat w zdrowiu i zaprosił do dalszej współpracy.   

 

W dalszej kolejności Pan Wójt przedstawił nowowybranych sołtysów: Panią Lidię Kacprzak 

z Sołectwa Inowłódz, Pana Radosława Kośkę z Sołectwa Królowa Wola, Panią Ewelinę Madej 

z Sołectwa Zakościele i Pana Henryka Żegnałka z Sołectwa Poświętne.  

 

Ad. 7  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2019-2033. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że uchwała jest wypełnieniem dyspozycji ustawowej zawartej                         

w art. 229 ustawy o finansach publicznych. Dokonano urealnienia dochodów i wydatków 

w związku z dokonanymi zmianami dochodów i wydatków w 2019 r. Wprowadzono dochody 

w 2019 i 2020 r. dotyczące pozyskanych środków na zadania „Kompleksowa modernizacja 

i rozbudowa komunalnego oświetlenia ulicznego w Gminie Inowłódz”.  
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych. 

Uchwała Nr V/28/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 8   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Pani Skarbnik poinformowała, że zwiększenie dochodów wynika z podpisanej umowy 

o dofinansowanie w ramach RPO Województwa Łódzkiego na zadanie „Kompleksowa 

modernizacja i rozbudowa komunalnego oświetlenia ulicznego w Gminie Inowłódz”. Kwota 

zwiększenia wynosi 913 587,00 zł. Po stronie wydatków zwiększono środki w rozdziale 85504 

na zatrudnienie asystenta rodziny. Kolejna zmiana w dziale 900 wynika z zabezpieczenia 

środków na zadanie majątkowe „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Inowłódz 

i Poświętne”, dotyczy to wykonania dokumentacji projektowej. Kolejna zmiana w rozdziale 915 

– zabezpieczone zostały środki na realizację zadania majątkowego w wysokości 1 322 014,00 

zł z tego dofinasowania z 913 587,00 zł. Ponadto Pani Skarbnik przypomniała, że na 

posiedzeniach Komisji Stałych wnosiła o wprowadzenie jeszcze jednej zmiany, zarówno po 

stronie dochodów jak i wydatków. Dotyczy ona decyzji otrzymanej od Wojewody Łódzkiego, 

jest to kwota 470,00 zł na wypłatę dodatków energetycznych. Dodała, że Pan Przewodniczący 

otrzymał poprawioną treść uchwały o tę kwotę 470,00 zł zarówno po stronie dochodów jak 

i wydatków.     

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych.  

Uchwała Nr V/29/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 9   

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa 

oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wynagrodzenia za inkaso. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż delegatura ustawowa ustawy o podatku rolnym, leśnym i od 

nieruchomości stanowi, że rada gminy w drodze uchwały może zarządzić pobór podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa oraz wyznaczyć 

inkasentów i określić wysokość wynagrodzenia za inkaso. Proponowana uchwała wynika 

z obowiązku przeprowadzenia wyborów sołtysów. Dodała, że wynagrodzenie nie uległo 

zmianie. Składa się ono z wynagrodzenia ryczałtowego i prowizji. Ryczałt wynosi 300,00 zł 

i prowizja 7% od zainkasowanych kwot. Załącznik do uchwały zawiera wykaz imienny 

wszystkich sołtysów.       
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej, Komisja Przestrzennego 
Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Rolnictwa Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  
Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 5 radnych głosowało 
za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się 
od głosu.  
 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych. 

Uchwała Nr V/30/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 10  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /dz. nr 3330 

w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, że Gmina Inowłódz jest właścicielem nieruchomości 

położonej w obrębie Inowłódz, oznaczonej nr 3330 w sąsiedztwie ul. Klasztornej,                               

o pow. 835 m2. Z ofertą o kupno tej działki wystąpił właściciel działki sąsiedniej, z prośbą 

o kupno w formie zamiany. Projekt uchwały wraz z wnioskiem złożonym przez właściciela 

nieruchomości sąsiedniej był przedstawiany na posiedzeniach komisji, radni zostali zapoznani 

z dokumentami. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego przed zaopiniowaniem 

powyższego wniosku dokonała wizji w terenie.   

Pan Przewodniczący zapytał, jaka jest przewidywana forma zbycia? 

Pan Wójt oświadczył, że działka będzie sprzedana w formie przetargu nieograniczonego. 

Pan Piotr Kamiński poinformował, że w dniu 16 stycznia br. odbyło się posiedzenie Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego wraz z wizją w terenie i Komisja jednogłośnie 

opowiedziała się sprzedażą tej działki w formie przetargowej.   

  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 2 radnych głosowało 
za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się 
od głosu.  
Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji 
i Ochrony Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 
projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  
Komisja Rolnictwa Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych oraz Komisja Oświaty, 
Zdrowia, Kultury i Sportu  jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr V/31/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 11  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /dz. nr 3773 

w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że Gmina Inowłódz jest właścicielem nieruchomości 

położonej w obrębie Inowłódz, oznaczonej nr 3773, o pow. 1035 m2. Z ofertą o kupno tej działki 

wystąpił właściciel działki sąsiedniej. Zbycie nastąpi w formie przetargowej. Projekt uchwały 

oraz wniosek był przedmiotem obrad Komisji Stałych przed sesją. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych. 

Uchwała Nr V/32/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości                               

/4,80 m2 z dz. nr 1105/1 w Inowłodzu/. 

Pani Janina Gostyńska poinformowała, że o przedłużenie umowy dzierżawy wystąpił 

dotychczasowy dzierżawca. Obecna umowa była zawarta na okres 3 lat, zaś przedłużenie jej 

na dłuższy okres wymaga zgody rady gminy. Projekt uchwały dotyczy dzierżawy gruntu 

o pow. 4,80 m2 z dz. nr 1105/1 w Inowłodzu, przy ul. Zamkowej. Na tym pasie gruntu wykonane 

jest ogrodzenie nieruchomości, sąsiadującej z zamkiem w Inowłodzu, zabezpieczające ścianę 

boczną budynku przed zniszczeniem.  Dotychczasowi dzierżawcy wystąpili o przedłużenie 

umowy dzierżawy terenu na jak najdłuższy możliwy okres czasu. W przygotowanym projekcie 

uchwały proponuje się okres dzierżawy nie dłuższy niż 10 lat.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych. 

Uchwała Nr V/33/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

   

Ad. 13  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Inowłódz 

darowizny nieruchomości stanowiącej własność Wspólnoty Gruntowej Wsi Dąbrowa, 

reprezentowanej przez Spółkę przymusową dla zagospodarowania Wspólnoty Gruntowej wsi 

Dąbrowa.  

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że na ogólnym zebraniu członków Spółki przymusowej 

Wspólnoty Gruntowej wsi Dąbrowa w dniu  20 września 2018 r. podjęto uchwałę o przekazaniu 

na rzecz gminy w formie darowizny nieruchomości oznaczonej nr  20 o pow. 8 arów. Nabycie 

nieruchomości do zasobów mienia komunalnego w formie darowizny może odbyć się jedynie 

za zgodą rady. Dlatego też został przygotowany projekt uchwały, który był przedstawiony na 
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posiedzeniach Komisji Stałych. Wspólnota Gruntowa podejmując taką decyzję w uchwale 

chciałaby przekazać tą darowiznę w celu zagospodarowania, wybudowania obiektu, pod 

świetlicę czy jakąś małą architekturę. W wyniku nabycia powyższej działki zostaną wyjaśnione 

i uregulowane granice przejmowanej nieruchomości, ponieważ występuje rozbieżność 

w zakresie powierzchni. Bez zgody rady gmina nie może zlecić postępowania wyjaśniającego, 

w związku z czym konieczne jest podjęcie uchwały w powyższej kwestii.       

 
Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 
Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji 

i Ochrony Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego 

projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Na posiedzeniu Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 3 radnych głosowało 
za pozytywnym zaopiniowaniem powyższego projektu uchwały, 3 radnych wstrzymało się 
od głosu.  
Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Rolnictwa Gospodarki 
Żywnościowej i Spraw Terenowych  jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej 
uchwały.  
 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr V/34/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 13 radnych. 

Posiedzenie opuścił radny Piotr Kamiński. 

 

Ad. 14  

Zatwierdzenie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz za 2018 

rok.   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2018 rok.  

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 13 radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Rada zatwierdziła sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

za 2018 rok. Stanowi ono załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IV sesji. 

Na posiedzenie powrócił radny Piotr Kamiński. Obecnych było 14 radnych.  

1. Radny Marek Leszczyński wyjaśnił, że po zapoznaniu się z odpowiedziami na 

wnioski z poprzedniej sesji, odniósł się do nich na ostatnim posiedzeniu Komisji 

Budżetowej:  

• ponownie wnioskował o przeprowadzenie inwentaryzacji wszystkich właścicieli 

i gruntów (na osiedlu „Bałuty” w Liciążnej), tak by można było przystąpić do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla tego 

obszaru; 

• wnioskował o uruchomienie procedury wywłaszczeniowej dla działki na której 

znajduje się droga biegnąca przez „Bałuty” w Liciążnej (fragmentu za asfaltem 
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do Państwa mieszkających na końcu tego odcinka), która w konsekwencji 

pozwoli na poszerzenie tej drogi i dokończenie inwestycji związanej z pokryciem 

tego odcinka nawierzchnią asfaltową; 

• wnioskował, by próbować znaleźć zewnętrzne źródła dofinansowania na 

wykonanie remontu świetlicy w Liciążnej (zarówno wewnątrz jak i zewnątrz 

budynku), które pozwolą na kompleksowe podejście do remontu tego obiektu, 

z pominięciem środków z funduszu sołeckiego, ponieważ są one 

niewystarczające. 

Kończąc swoją wypowiedź radny dodał, że na poprzedniej sesji padł z jego strony szereg 

wniosków na które otrzymał odpowiedź na piśmie. Zaapelował, by na odpowiedziach jego 

wnioski się nie kończyły, by wnioski te znalazły ciąg dalszy i były systematycznie realizowane.   

 

Ad. 16 

Interpelacje i zapytania. 

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

 

Ad. 17  

Wnioski Komisji, wolne wnioski i zapytania. 

Na początku tego punktu głos zabrał Pan Przewodniczący, który przypomniał, że została 

powołania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, że po szkoleniu, które odbyło się 

26 stycznia br. pojawiły się dodatkowe informacje o zakresie jej prac. Wnioski z Komisji Stałych 

oraz te wnioski, które ewentualnie pojawią się na sesji, będą odpowiednio dekretowane do 

dalszego procedowania. Te, które mogą być realizowane bez rozpatrywania przez komisje 

będą kierowane wprost do Pana Wójta. Pozostałe, które będą wymagać zajęcia stanowiska 

tematycznego komisji stałej, będą kierowane do tej komisji. Pan Przewodniczący poprosił 

sołtysów oraz radnych o kierowanie wniosków w miarę możliwości na piśmie, ponieważ będzie 

to łatwiejsze do dalszego procedowania. Jeżeli  będą to wnioski ustne, to one również będą 

spisywane w sposób oddzielny i decyzją Przewodniczącego Rady będą kierowane do 

dalszego procedowania.  Zaproponował, by sprawy bieżące, wynikające z bieżących potrzeb 

dotyczące uszkodzeń, napraw, wymiany np. uszkodzonych lamp zgłaszać bezpośrednio do 

kierowników referatów, zarówno w przypadku radnych jak i sołtysów. Jeśli zaś nie byłyby takie 

zgłoszenia realizowane to wtedy należy złożyć pisemną informację o braku realizacji takiego 

zgłoszenia, tak by ewentualnie dalej się tą sprawą zająć. Służy to usprawnieniu pracy na sesji 

i skróci czas podjęcia działania bez konieczności oczekiwania na sesje Rady Gminy. 

Wszystkie wnioski zewnętrzne będą kierowane do komisji i w związku z tym Pan 

Przewodniczący zaproponował spotkanie z wszystkimi Przewodniczącymi Komisji Stałych 

w celu omówienia zasad współpracy między nimi. Padła propozycja, by odbyło się ono 5 lutego 

br. między godziną 1530 a 1700 .  

Radny Piotr Kamiński poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 

obradowała 16 stycznia br. i po wizji w terenie zaopiniowała otrzymane wnioski. Pośród nich 

były również te, które zgłosił radny Marek Leszczyński. Następnie odniósł się do dwóch 

wniosków  w sprawie dokupienia gruntu z działki gminnej sąsiadującej z działką nr 4476/1 

w Inowłodzu i dokupienia gruntu z działki gminnej sąsiadującej z działką nr 4476/2 

w Inowłodzu. Dodał, iż podczas posiedzenia Pani Janina Gostyńska odczytała opinię radcy 

prawnego Beaty Janik w sprawie możliwości zbycia części nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Inowłódz. Wyjaśniła, że była ona sporządzona w podobnej sprawie w 2017 r. 

Wywiązała się dyskusja między radnymi w kwestii stanowiska przedstawionego w opinii 
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prawnej, która wskazuje, iż nie można dokonywać podziału działki, po to, by następnie 

sprzedać jej fragment wnioskodawcy. 

W związku z powyższym Komisja wnioskowała o sporządzenie jeszcze jednej opinii 

prawnej sporządzonej przez innego radcę prawnego, niż ten, który współpracuje 

z Urzędem Gminy w Inowłodzu.  

W dalszej części obrad wywiązała się dyskusja w kwestii funkcjonowania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w której wzięli udział radni: Zbigniew Niemiec, Marek Leszczyński i Robert 

Pawłowski oraz Pani Jadwiga Warczyk a także Pani Beata Janik.  

 

Na zakończenie głos zabrał Pan Wójt, który poinformował, że prowadzona jest inwentaryzacja 

wszelkiego rodzaju oznakowań (znaków drogowych, reklam, tablic informacyjnych) a także 

przystanków autobusowych. Na koniec kwartału planowane jest spotkanie Komisji 

ds. Estetyzacji Gminy Inowłódz, tak, by można było ujednolicić to oznakowanie i wypracować 

stanowisko na przyszłość, po to, by nowe oznakowanie było spójne z charakterem Gminy 

Inowłódz.  Być może część tych najgorszych elementów zostanie usunięta.  Zaapelował, 

by  radni i sołtysi również włączyli się w te akcję a ewentualne uwagi zgłaszali do Kierownika 

Referatu Komunalnego. Następnie odniósł się do kwestii zebrań sołeckich, jakie odbyły się we 

wszystkich sołectwach na terenie gminy. Zaznaczył, że wnioski zgłoszone przez mieszkańców 

zostaną  spisane w terminie 2 tygodni i potraktowane tak, jak wnioski zgłaszane na sesji. 

W dalszej części Pan Wójt zaprosił na Powiatowe Spotkanie Noworoczne, które odbędzie się 

9 lutego br. na terenie COS OPO w Spale. Dodał, iż Pan Sekretarz zajmuje się jego 

organizacją i prosił o uzgadnianie z nim wszelkich szczegółów spotkania. Na koniec 

zaapelował do panów o mobilizację przed obchodami Gminnego Dnia Kobiet.    

 
Radna Ewa Korzeniewska zapytała, jakie są losy Statutu Gminy Inowłódz? 
Pani Beata Janik wyjaśniła, że został wysłany do wojewody i na razie nic jeszcze nie wiadomo.  

  

Ad. 18 

Pan Przewodniczący zamknął obrady V sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1500.       

 

 

  

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Robert Pawłowski 
 

 

 

 

Protokołowała:   

Lidia Jackow 

 

 

 

 

 

 

Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2018 r. poz. 994 z późn. 
zm.) nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz oraz na stronie internetowej 
Gminy Inowłódz.  
 


